
Referat fra bestyrelsesmøde – Onsdag d. 14. juni 2023 kl. 18.00 
 

Mødet afholdes i Ribe Fritidscenter – Mødelokale 1 

Vi starter med spisning 

 
Dagsorden for bestyrelsesmødet – der er forud afbud fra André Rosendahl og Jørn W. Mortensen, Henrik 
Elstrøm deltog online. 
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Generelt: 

1. Godkendelse af referater fra 
bestyrelsesmøde og repræsentantskabsmøde 
d. 26/4-2023. 

 

 
1.1 
Referat godkendt 
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Info / Nyt fra Ribe Fritidscenter, Danhostel, Ribe 
Hallen 

1. Økonomi 1. kvartal 2023. 
2. Riplay:  

Stade for og afklaring omkring afholdt 
lovpligtig legepladsinspektion og de 
væsentligste forhold heri, samt om møde 
med Uniqa herom d. 26/4. (genåbning af 
Riberhus legetårn) 
Program og orientering om 1 års fødselsdag 
17/6-2023. 
Afsluttende styregruppemøde – afholdes d. 
20/6-2023 kl. 15.30. 
Orientering om status med etablering af 
salgsvogn. 

3. Orientering omkring nye klublokaler til 
RHK/RGF, og etablering af vaskeri RBK/ 
REHH og RHK. 

4. Springcenter – RGF har indsendt projektet 
til kommunens budgetforhandling 2023-
2024 (orientering ved Niels) 

5. Vurdering/dialog om mulig etablering af tag 
over banerne / samt eventuel mulighed for 
medlems abonnement for brug af 
padelbanerne. 

6. Forhold omkring Skaterpark – møde med 
kommunen 15/6-2023 

7. Orientering om personaleændringer RFC, 
DH 

8. Eventuelt. 
Afsluttende orientering om glasskader på 
padelbanerne. 
Koncerter / fremtidige arrangementer 
Eventuel navnesponsorat på RFC / Hal 1, og 
evt. øvrige lokaler 
 

 
2.1 
Jørgen orienterer om økonomien. 
Bogføringen er ikke er helt opdateret pga. sammenlægningen af regnskaber for 
RFC og DH. Det forventes at vi i løbet af forholdsvis kort tid er på 
omgangshøjde. 
Der skal for fremtidig rapportering udarbejdes en mere simpel model.  
Der kigger ind i hvordan det skal sættes sammen, og hvilke nøgletal m.m. der 
ønskes oplyst, ligesom en simpel model for likviditetsbudget ønskes. 
Der er ikke behov for orientering på alle bestyrelsesmøderne, i stedet kan 
administrationen kvartalsvis udsende rapportering og kommentarer til 
bestyrelsen. 
 
2.2 
Tårnet er blevet åbnet i dag efter udbedringen af manglerne fra Uniqa, rebet er 
nu udskiftet med kæder. Der er stadig mangler på reparation på andre skader 
som endnu ikke udbedret. Jørgen tager kontakt til Uniqa. 
Den daglige drift af Riplay skal løbende dokumenteres, så vi ved hvad pengene 
bruges til og hvor meget reparation der udføres i forhold til drift aftalen med 
kommunen. 
Der skal nok kigges på om der skal være gemmen gang af legepladsen mere en 
1. gang i året. 
 
Programmet for fødselsdagen i Riplay er klar – her er der tilmeldt 125 personer 
på nuværende tidspunkt, men håber på at der kommer flere tilmeldte inden 
lørdag den 17/6 – 2023. 
Der er deltager fra DGI med gå-marathon WalkaThon 2023 samt ryttere fra 
Ribe Cykelklub der også starter fra Riplay og RFC. 
Der er kommet mange flotte sponsor gaver ind til løbet, ligesom der er 13 
virksomheder der hver har bidraget med 2.500 kr. excl. moms. 
 
Der er indkaldt til afsluttende styregruppemøde omkring Riplay, den 20/6 – 
2023.  
 
Claus tager fat på kommenen vedrørende skiltning til Riplay. Der er ønsker om 
henvisningsskilte ved eksempelvis Seminarievej og Obbekærvej, ligesom der 
kunne opsættes skilte på Sportsvej med henvisning til parkering. 
 
Salgsvognen er godt etableret og er gjort klar til salg. Der kommer en container 
til som skal stå bag ved salgsvognen og så vil det hele blive pakket ind i træ, så 
det hele falder mere ind i helheden for Riplay.   
 
2.3 
Orientering om klublokalet. Det bliver vores egne halassistenter, som kommer 
til at stå for etableringen og renoveringen af lokalet til en timepris som 
afregnes af RHK.  
Der arbejdes på at der under halvtaget ved boldklubbens terrasse, i nogle rum 
kan etableres et vaskerum som skal benyttes af RBK – REHH – RKH.  
 
 
 



 
2.4 
Et revideret springcenter projektet med nye budgettal er indsendt til kommunen 
til budgetforhandling 2023 – 2024.  
 
2.5 
Overdækning af padelbanerne bliver ikke på nuværende tidspunkt, da det er 
dyrt at etablere. Der vil til efteråret blive kigget på medlemsabonnement til 
bruger af padelbanerne. Der kigges på flere muligheder. 
 
2.6 
Claus orienterede om mødet omkring skaterparken. Der er problemer med 
hærværk, affald og nogle gange høj musik, på området samt omkringliggende 
områder. Der skal en dialog i gang om muligheden for at udvide området med 
en multibane eller andet for at tilgodese de unge som ikke lige skater.  
 
2.7 
Claus og Jørgen orienter om personaleforholdene på RFC og DH 
Hanna er sygemeldt og vi ved ikke hvornår hun er tilbage. 
Marie er ansat i køkkenet i RFC. 
Finn Sleimann er ansat som halassistent på Danhostel på fuldtid. 
Jens Kr. stopper i RFC 31/7-23 og her er Jan Lydiksen ansat i stedet for i en 
fuldtidsstilling. 
Susanne Petersen er nyansat i køkkenet på Danhostel, og Lene Faaborg 
Holmboe er ansat som kantinemedhjælper ved kantinen på Katedralskolen. 
I fritidscentret er Toke Lauersen i arbejdsprøvning og Jeppe Andersen er ansat 
i flex-job – begge primært med opgaver omkring Riplay. 
 
2.8 
Forholdet omkring usikkerheden med hærdet – eller ikke hærdet glas på vores 
padelbaner er afsluttet. Vi har fået nyt glas isat på begge baner, glas der synligt 
er påført dokumentation for opfyldelse af de EU normer der gælder for dette. 
Glasset er skiftet uden beregning af leverandøren TRESS 
 
Der arbejdes med en eventkalender for kommende koncerter/arrangementer i 
2023 og 2024: 
 
Evt. Troels Gustavsen 7. oktober 2023 
Kandis julefrokost 9. december 2023. 
Evt. Dansk Slagerparade 3. februar 2024 
Thomas Eje og Bircow den 27 september 2024  
 
Claus Tobiasen tænker om der kan laves noget omkring klubberne og deres 
frivillige i form af koncert eller andet. 
 
Vi har fået en henvendelse om et navnesponsorat på vores center eller hallerne. 
Der var dialog om dette på bestyrelsesmødet og bestyrelsen vender tilbage med 
hvad tankerne er om dette. 
 
For en endelig ibrugtagningstilladelse til Riplay, skal forholdet fra 
Byggetilladelsen omkring reservation af et område til 40 ekstra 
parkeringspladser afsluttes. Vi har fået en henvendelse angående tinglysning af 
et areal til dette, fra kommunen. Carsten sender et svar til kommunen. 
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Ribe Svømmebad 

1. Projekteringsmøde omkring udvidelse af 
Ribe Svømmebad – kommune har udsat 
mødet – Jørgen har sendt rykker til 
kommunen 30/5-2023, og igen 5/6-2023 

2. Møde omkring fremtidig driftsaftale 
RFC/Kommunen for Ribe Svømmebad  
d. 8/6-2023 kl. 10 på Esbjerg Rådhus (Claus og 
Jørgen deltager) 

3. Orientering om indkøb af badedyr, og ordning 
med børnebillet til sommerferien 

4. Eventuelt. 
 

 
3.1 
Den 20/6 – 2023 er der projekteringsmøde med kommunen – mødet afholdes 
på Ribe Svømmebad. 
 
3.2 
Claus og Jørgen var til møde med kommunen og der er fremsendt revideret 
udkast til en aftale, som aftalt på mødet.  
 
3.3 
Der investeres i et badedyr i stedet for at leje og så er der aftalt med Rødding 
og Skærbæk om at der i perioder kan byttes med deres badedyr. 
 
 
 
 



 
 
Der vil i sommerferien være salg af et sommerkort til de børn/unge, så de for 
200 kr. kan de benytte e offentlige åbningstider i svømmehallen i hele 
sommerferien. 
 
3.4 
Intet til dette punkt 
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Kommende møder 

- 14. juni 2023 kl. 18.00 
- 19. september 2023 kl. 18.00 (Casper 

Enghave deltager omkring motion) 
- 1. december 2023 kl. 16.30 - efterfølgende 

julefrokost 
- 1. februar 2024 kl. 18.00 
- 20. marts 2024 kl. 18.00 
- 25. april 2024 kl. 16.30 – efterfølgende 

repræsentantskabsmøde kl. 18.00 
 

 
4. 
Datoerne er fastsat. 
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Eventuelt 

1. 25 års jubilæum Jørgen (01.08.2023) 
Fredag d. 18. august kl. 15.00 markeres 
dette jubilæum med kaffebord for personalet 
i Ribe Fritidscenter, Ribe Svømmebad og 
Danhostel, samt bestyrelsen og Jørgens 
familie. 
Der afholdes senere en officiel reception i 
forbindelse med Jørgens fratrædelse primo 
2024. 

 

 
5.1 
Der vil internt blive afholdt intern markering af Jørgens jubilæum, fredag d.18. 
august 2023, og senere vil der være en officiel reception primo 2024 når Jørgen 
fratræder. 
 
Claus har fået en henvendelse fra Føtex om at de vil støtte vores legepark med 
en etiket på en ”Støttebajer” Vi vender tilbage til Føtex angående dette.  
 
Claus har fået en henvendt fra Lauridsfonden med en reklamefilm om Riplay, 
den vil blive optaget i 15/6-23. 
 

 


